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De voormalige minister voor Medische Zorg en Sport heeft in de Kamer op 18 juni 2021!

toegezegd een aanvullend onderzoek (hierna: het onderzoek) te verrichten naar de mogelijke

onregelmatigheden bij de inkoop van Persoonlijke Beschermingsmiddelen (PBM) voor de zorg. Het

onderzoek is deze zomer van start gegaan en wordt uitgevoerd door Deloitte Forensic & Dispute
Services B.V. (hierna: Deloitte). Uitgangspunt is een feitenrelaas op te stellen, zodat er een

compleet beeld kan worden gevormd over hoe, in de periode van 1 januari 2020 tot 1 juni 2021,

de inkoop van PBM door VWS en bij LCH tijdens de coronacrisis is verlopen, welke keuzes daarin

zijn gemaakt en waarom.

De bewindslieden en de Bestuursraad vinden het van groot belang dat VWS op een transparante

wijze verantwoording aflegt over het handelen van het ministerie bij de bestrijding van de Covid-

19 crisis. Het hiervoor genoemde onderzoek maakt hier onderdeel van uit.

Deloitte heeft in het kader van haar onderzoek verzocht inzage te krijgen in gegevens die

betrekking (kunnen) hebben op het genoemde inkoopproces, waaronder gegevens die zijn

opgeslagen als (gearchiveerde) e-mailcorrespondentie, op netwerkschijven, in

samenwerkingsruimten en in documentmanagementsystemen over de periode 1 januari 2020 tot 1

juni 2021.

Om invulling te geven aan de informatieplicht aan het Parlement voortkomend uit artikel 68 van de

Grondwet is het essentieel om een compleet beeld te hebben van datgene wat er zich op het

departement in de onderzoeksperiode heeft voorgedaan. Middels deze e-mail informeer ik je dan

ook dat het ministerie van plan is de gevraagde gegevens te verstrekken ten behoeve van het

onderzoek. Dit moet worden aangemerkt als een verwerking in het kader van de Algemene

Verordening Gegevensbescherming (AVG).? De toezichthoudende VWS-functionarissen van VWS

Concern hebben dit proces zowel vanuit het oogpunt van privacy als vanuit andere belangen van

informatiebeveiliging beoordeeld en geconcludeerd dat dit proces conform de geldende wet- en

regelgeving verloopt.

Vele VWS-ers, waaronder mogelijk medewerkers van jouw organisatie, zijn betrokken geweest bij
de inkoop van PBM voor de zorg. Zoals ik hiervoor al heb opgemerkt, hecht ik eraan dat VWS

transparant is over de aanpak van de Covid-19 crisis. Ik hecht ook aan transparantie richting de

(betrokken) VWS-medewerkers over hoe dit onderzoek verloopt, ik heb hen dan ook op 23

september jl. geinformeerd. Ook de ondernemingsraad van VWS-Kern heb ik over dit

feitenonderzoek geinformeerd. Bij deze wil ik ook jou op de hoogte stellen dat mogelijk data van

jouw organisatie wordt betrokken in het onderzoek. Momenteel brengt Deloitte op basis van de

mappenstructuur van VWS in kaart welke mappen zij technisch, door middel van zoektermen, zou

willen doorzoeken op relevante data. Mogelijk word je in de nabije toekomst gevraagd of bepaalde
mappen van jouw organisatie relevant zijn of dat er nog zaken missen en of deze mappen privacy-

gevoelige informatie bevatten.

Ik hecht eraan te benadrukken dat het onderzoek plaatsvindt met grote zorgvuldigheid en dat het

proces zodanig is ingericht dat de kans op het raadplegen van niet relevante (privé-)informatie
zoveel mogelijk is beperkt. Zo wordt gezocht op basis van specifieke relevante zoektermen. Op
deze manier wordt geborgd dat een selectie wordt gemaakt van stukken die relevant zijn. Dit

proces van selecteren vindt plaats op het departement, op apparatuur zonder internetverbinding
en in bijzijn van waarnemers van het departement die toezien op een ordentelijk en zorgvuldig

verloop van de toegepaste werkwijze.

Ik hoop je hiermee voldoende te hebben geinformeerd. Voel je vrij deze informatie binnen jouw

organisatie te delen met relevante afdelingshoofden. Mochten jouw medewerkers vragen hebben

dan kunnen 2 terecht 1[CXFv»INNESRR 1.
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